
ZÁPIS 1/2025 

 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 5. 2. 20245 

 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 13 členů výkonného výboru 

Omluveni:     J. Pecháček, , M. Sýkora, M. Štědrý, V. Strejc 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil s programem. 

K programu nebylo připomínek.  

 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - zapisovatel stálý Věra Sedláčková, ověřovatelé 

zápisu stálí Vladimír Sazima a Miloš Svoboda. 

 

3. Kontrola usnesení: 
 

- zajistit zdárný průběh shromáždění představitelů sborů                                - úkol splněn 

- zajistit provedení inventur majetku OSH                                                       - úkol splněn 

 

K tomuto bodu podal informaci Ing. Karel Dlouhý, předseda inventarizační komise: 

Inventury majetku OSH proběhly dne 29. 2. 2025. Byl kontrolován jednak majetek umístěný 

v prostorách OSH Rokycany a jednak proběhla kontrola ve skladu v Mirošově.  

Předložení inventární seznamy souhlasily s fyzickým stavem majetku, rovněž byl 

zkontrolován stav účtu a pokladní hotovost. Z provedené inventury byl vyhotoven zápis o 

provedení kontroly.  

 

4. Zpráva o čerpání rozpočtu za rok 2024 a za leden 2025 - Věra Sedláčková: 

Předložila čerpání rozpočtu za leden - prosinec 2024, zdůvodnila drobné odchylky od 

stanoveného plánu, hovořila o celkových výdajích a provoz OSH. 

Čerpání rozpočtu za leden 2025 - probíhá dle plánu rozpočtu, dosud nejsou uhrazeny 

členské příspěvky od všech sborů.  

 

5. Zprávy z výročních valných hromad sborů: 

- J. Baslová - VVH v SDH Volduchy - dobrý průběh, dále v SDH Dobřív - úspěšná 

valná hromada, sbor pracuje velice dobře 

- Ladislav Král - účastnil se VVH Podmokly, dobře připravené, SDH Chlum - při 9 

členech má sbor velký potenciál akcí, VVH uspořádané v sousedském duchu 

- Ladislav Drobička - zúčastnil se VVH Mýto - dobře organizované, i v ostatních 

sborech okrsku byly dobře připravené VVH sborů 

- Miroslav Frost - VVH Cheznovice - kvalitní průběh jednání, dále se zúčastnil 

VVH Těně  a VVH Mirošov, kde bylo předáno ocenění starostovi města. Účast 

rovněž na VVH Prašný Újezd - sbor je velice činný, téměř každý měsíc má 

nějakou akci 

- Karel Benda - účast ve sborech II. okrsku, starostovi SDH Kakejcov Josefu 

Brožíkovi bylo předáno ocenění. Ve všech sborech byly předneseny zprávy o 

výjezdech jednotek. SDH Kornatice - nová hasičská zbrojnice, SDH Nevid - 

výstavba garáže. Všechny sbory průběžně pracují. 

- Miloš Svoboda - účast na VVH v SDH Týček, ostatní sbory měly valné hromady 

ve stejném termínu. Na VVH Zbiroh bylo zejména oceněno výročí trvání 

činnosti  mladých hasičů 
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- Michal Lauber - VVH v SDH Břasy, dobře připravená, mimo jiné bylo vysloveno 

i poděkování za pořádání krajského kola soutěže ZHVB. Zúčastnil se i VVH 

Vranovice. Akce byly slavnostní, dobře připravené. 

- Radek Franta - účast na VVH Kříše a Vranovice 

- Vladimír Brandtner - VVH SDH Hrádek, bylo dohodnuto pořádání noční 

soutěže MH 

 

6. Hlášení o činnosti OSH Rokycany - předložil starosta Miroslav Frost, 

Většina sborů již odesílá hlášení elektronicky, což bylo doporučeno na shromáždění 

představitelů sborů. 

Hlášení bylo přítomnými schváleno. 

 

7. Jmenování vedoucí odborné rady mládeže: 

Jarmila Baslová starší  (SDH Volduchy) ukončila ze zdravotních důvodů činnost ve 

funkci vedoucí ORM, odborná rada mládeže na svém jednání v prosinci 2024 

doporučila výkonnému do této funkce Jarmilu Baslovou mladší (SDH Dobřív).  

Výkonný výbor OSH Rokycany jmenuje do funkce vedoucí ORM Jarmilu Baslovou 

mladší.  

 

8. Zprávy z odborných rad: 

- Jarmila Baslová ml. - zpráva z KORM - jednání se konalo 4. února, do 21. ledna 

měl být na KSH odeslán návrh nákupu překážek, měl být sladěný s ostatními 

okresy, aby mohly být překážky používány na krajských kolech, bylo doporučeno 

zajišťovat je u jednoho dodavatele.  

Miroslav Frost reagoval na toto sdělení - je změna, z jednání s Plzeňským krajem 

vyplynulo, že finance na překážky poskytovány nebudou. 

Jarmila Baslová hovořila o termínech Krajských soutěží a krajských OZ - KK 

Plamen proběhne v Domažlicích, řešilo se OZ pro mládež a dorost. 

Miroslav Frost doplnil - všechny předpokládané finance uvolněné nebudou, tj. 

finance nad rámec dotace Pk. 

Vladimír Brandtner - překážky by se měly kupovat stejné od jednoho dodavatele 

(například zhotovit fotogalerii a překážky dokupovat podle toho). Pokud přijdou 

překážky na sbory, zakotvit do smlouvy, že je sbor bude půjčovat na soutěže.  

Miroslav Frost hovořil i o penězích například na vybavení kluboven mladých 

hasičů 

Vladimír Brandtner - řešením je dotace Můj klub. 

M. Frost - SDH na ně nedosáhnou, nejsou schopny zvládnout podmínky dotace. 

- Barbora Svobodová - odborná rada represe: na jednání rady se řešilo okresní kolo 

soutěže v PS, jsou problémy s místem konání (1. června dětský den), 

Diskutovalo se o tom že také není dostatečný počet sportovců. Jsou problémy 

s úhradou 200 Kč za sportovce, členové jsou nespokojeni s tímto novým 

poplatkem. Je tendence, že sbory si budou dělat vlastní soutěže, ať dětské, nebo 

soutěže dospělých a klesá účast na okresních kolech.  

Barbora Svobodová - plánuje se školení Hasič III, školitel by měl být p. Krátký - 

SDH Kornatice - dá se na vědomí sborům, kdo by měl zájem.  

Je třeba aktualizovat složení členů ORR -buď potvrdit členství (a zúčastňovat se 

jednání), nebo navrhnout nástupce.  

Miroslav Frost informoval o semináři pro vedoucí ORR v Přibyslavi, přítomní  

souhlasili s účastí Barbory Svobodové.  
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9. Diskuse: 

- Miroslav Frost informoval o konání semináře  pro odbornou radu prevence 

       22. února v Přibyslavi - bylo přeposláno vedoucímu ORP 

            -    diskuse k zakoupení tiskárny na plastové členské průkazy - tiskárna se  

                  pohybuje od   35 tis. Kč, provoz je rovněž finančně poměrně náročný, pro náš  

                  okres by bylo  výhodnější nechat si tisknout průkazy na SH ČMS  

- Miloš Svoboda  - tlumočil poděkování od dlouhodobě nemocného člena VV Jana 

Pecháčka - za umožnění účasti na shromáždění představitelů sborů a za udělení 

vyznamená ní Řád svatého Floriána 

- M. Frost  - informoval o poděkování p. Václava Bezstarosti za zaslané blahopřání 

k životnímu jubileu 

 

 

10. Usnesení: 

Jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 5. února 2025 

 

I. SCHVALUJE 

a) Zapisovatele Věru Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Miloše Svobodu a Vladimíra Sazimu 

c) Zprávu o čerpání rozpočtu za rok 2024 a za leden 2025 

d) Zprávu o provedení inventur majetku OSH 

e) Hlášení o činnosti OSH Rokycany za rok 2024 

f) Účast Barbory Svobodové na semináři vedoucích ORR v Přibyslavi 

 

II. JMENUJE 

-      do funkce vedoucí odborné rady mládeže OSH Rokycany Jarmilu Baslovou 

      mladší, SDH Dobřív 

 

III. BERE NA VĚDOMÍ 

-        Zprávy z výročních valných hromad sborů 

-        Zprávy odborných rad 

 

IV. UKLÁDÁ 

-       Úkol č. 1/25 - členům VV - zástupcům okrsků, kteří mají členy v ORR, aby  

                             docházeli na jednání nebo zvolili jiné členy 

 

 

 

 

11. Jednání ukončil starosta OSH Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za účast.  

 

 

 

 

 

Zapsal:                                         Věra Sedláčková 

Ověřovatelé zápisu:                     Miloš Svoboda 

                                                      Vladimír Sazima 



 

 

 

 

 

 

 

 
 


